

Ref no.:

CH/N/26/08/087

13/8/2026

Service Suspension

通告
NOTICE

To: All Members
致各會員：

Temporary Closure of Outdoor Swimming Pools at Club Peak Wing 貝沙灣朗峰會所室外游泳池暫停開放

Please be informed that due to glass fragments from height falling into the Outdoor Swimming Pool of Club Peak Wing, as well as the surrounding areas, the pool will be temporarily closed for a thorough inspection and clean-up to ensure the safety of members. Members may use other swimming facilities as detailed in the table below.

由於朗峰會所室外游泳池及周邊範圍發現有高空墜落的玻璃碎屑，為保障會員安全，該泳池現須暫時封閉以進行徹底的檢查及清理工作。會員可使用會所其他游泳設施，詳情請見下表。

<u>Opening Schedule</u> 開放時間	<u>Indoor Swimming Pool</u> 室內游泳池	<u>Outdoor Swimming Pool</u> 室外游泳池
Bay Wing 灣畔會所	Session 1 第一節: 08:00 - 13:00 Session 2 第二節: 14:00 - 21:30	13:00 - 21:00 (Mon – Fri 星期一至五) 10:00 - 21:00 (Sat, Sun, Public Holidays 周末及公眾假期)
Peak Wing 朗峰會所	Session 第一節: 08:00 - 12:00 Session 2 第二節: 13:00 - 21:30	Temporarily Closed 暫停開放

For updates regarding the reopening of the Outdoor Swimming Pools, please refer to upcoming notices. For further information, please contact Club Reception at 2989 9000 / 2989 6500. Thank you for your understanding, and we apologize for any inconvenience caused.

有關室外游泳池重新開放事宜請留意稍後通告。如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 聯絡。不便之處，敬請見諒。



張貼至
Post
Until

Until further
notice
另行通知

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One stop Mobile Apps
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司
(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Club Bel-Air Bay Wing 貝沙灣灣畔會所: ☎ 2989 9000 ✉ general-club@pcpd.com
Club Bel-Air Peak Wing 貝沙灣朗峰會所: ☎ 2989 6500 ✉ clubbelair@pcpd.com

